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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens sam-

manträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Barbro Eld Eriksson valdes att justera dagens 

protokoll torsdagen den 10 december 2009. 

 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa tillägg. 

 

§ 4 Kvarvarande frågor 

- IFS hade 7 september tagit upp en fråga av stor betydelse för en 

brukares trygghet och välbefinnande (lång handläggningstid för 

beslut om boende i stödboende) 

Förvaltningen beklagar den långa handläggningstiden och beto-

nar också att en långsiktig plan vad gäller boende alltid ska efter-

strävas. I det enskilda fallet anses frågan vara besvarad utanför 

protokollet.  

- Fortlöpande information i ärende ”Hur kommer förändringarna att på-

verka den enskilde vårdtagaren i samband med ombyggnad av Hässelgår-

dens vård och omsorgsboende respektive omvandling av kollektivboendena 

Cameliagården och Aklejan från servicehus till gruppboende?”  

Inget för dagen - förvaltningen återkommer.  

- Grimstagatan – markarbete  

Gångbanan på Grimstagatan mellan Nickelgränd och  

Björnsonsgatan kommer att åtgärdas våren 2010. 

- Städning/grovstädning i den boendes lägenhet – Vad gäller när 

verksamheter/boenden upphandlas? Är det tänkt att anhöriga ska 

bekosta mer ingående städning själva? 

Frågan diskuterades på förekommen anledning och förvaltningen 

återkopplar till Attendo. 

Frågan anses vara besvarad i och med detta. 
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§ 5 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 15 december 2009  

Ärende 10 - Verksamhetsplan år 2010 för Hässelby-Vällingby 

stadsdelsnämnd 

Rådet lämnade följande synpunkter 

- Efterlyser ett forum för inflytande för barn- och ungdomar där 

alla grupper kan vara representerade. 

- Unga vuxna 18-21 år måste prioriteras med förebyggande åtgär-

der. Bra med det nya Allhuset i Hässelby gård, likaså med trygg-

hetsarbetet som sker i samarbete med flera bostadsbolag. 

- Unga vuxna 18-21 år med funktionshinder måste få möjlighet till 

sommarjobb genom Stockholms stad. 

- Rådet ger förvaltningen beröm för det tillagda nämndmålet – 

Alla verksamheter ska verka för ökad tillgänglighet. 

- Mer tydlighet vad gäller ansvarsfrågan för material som läggs ut 

på stadens hemsida/förvaltningens hemsida/upphandlade verk-

samheternas hemsidor. Tillgänglighetsbegreppet måste utvecklas. 

Förvaltningen tar till sig synpunkterna och meddelar att det är staden 

centralt som ansvarar i huvudsak för www.stockholm.se 

----- 

Ärende 13 och 14 Uppföljning och tillsyn av verksamheter som drivs 

av Carema Orkidén AB och Attendo Care AB i Hässelby-Vällingby 

Rådet tycker ärendena är bra och ser med belåtenhet att de anhörig-

hetsmöten som skett har gett goda resultat och varit meningsfulla. 

------ 

Ärende 18 – Kvalitetsredovisning läsåret 2008/2009 för förskole-

verksamheten i Hässelby-Vällingby 

Rådet efterlyser mer tydlighet i ärendet vad gäller resurser till barn i 

behov av särskilt stöd. 

------ 

Övriga ärenden har rådet tagit del av och har inga synpunkter att 

lämna. 

http://www.stockholm.se/
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§ 6 Krav på tillgänglighet vid upphandling av tjänster – Motion 

av Rogert Mogert (s) 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnds handikappråd överlämnar föl-

jande synpunkter som svar på remissen från Kommunstyrelsen 

”Eftersom tillgänglighetstanken ska genomsyra alla stadens verk-

samheter på alla plan är det mycket viktigt att krav på full tillgäng-

lighet för funktionshindrade skrivs in i alla upphandlingsunderlag, 

även när det gäller tjänster. Låt Stockholm bli en stad för alla på 

samma villkor! 

Vi ställer oss bakom och stödjer Rogert Mogerts motion till fullo.” 

 

§ 7 Övrig information från förvaltningen 

- Fritid för alla – pågående tillgänglighetsprojekt i staden 

Ulla Bäckman och Anna Magnfors, informerade om det tvååriga 

projektet som löper ut i februari 2010 och som därefter blir per-

manent. Projektet inriktar sig på fritidssysselsättning för barn- och 

ungdomar som har någon form av funktionsnedsättning. Ansvarig 

för projektet är fritidsförvaltningen och respektive förvaltning har 

sin/sina kontaktpersoner. På www.stockholm.se/fritidforalla 

finns mer information att hämta. 

Diskussion fördes kring information och tillgänglighet i stort vid 

fritidsutövning och alla var eniga om att det finns mycket att ut-

veckla. 

§ 8  Övriga frågor 

1. Sammanträdestider 2010 för rådet 

Rådet godkänner föreslagna sammanträdestider 

2. Nya byggnadsprojekt 

Rådet önskar få information om Vällingby Parkstad.  

Samrådsmöte kommer att ske 12 januari 2010,  

kl 19.00 – 20.00 i Vällingbyskolans matsal. Förvaltningen 

återkommer vid rådets möte den 18 januari 2010 

3. Arbetscentrum – Skattegårdsvägen 55 

På förekommen anledning vill rådet lyfta frågan om tillgäng-

lighet till samtliga av förvaltningens verksamheter. 

http://www.stockholm.se/fritidforalla


8.PROTOKOLL FRÅN HANDIKAPPRÅDET  5 (5) 

 

 

Förvaltningen svarar att utgångspunkten är att alla lokaler 

som förvaltningen ansvarar för ska vara tillgängliga så långt 

det är möjligt. Förvaltningen återkommer vad gäller  

Skattegårdsvägen 55. 

§ 9  Anmälan inkomna handlingar 

- e-post från funktionshinderinspektör om rapporten från gransk-

ningar av sysselsättning SoL och daglig verksamhet LSS.  

- Språkröret nr 4/2009 

- Protokoll nr 8/2009 från Kommunstyrelsens handikappråd.  

- Reviderad version (enligt önskemål från KHR) av ”Minnesan-

teckningar från kommunstyrelsens möte med kommunstyrelsens 

handikappråd 2009-10-07.  

Rådet planerar att bjuda in funktionshindersinspektörerna till ett 

av rådets sammanträde 2010. 

§ 10  Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat. Deltagarna i dagens möte önskades 

en God Jul och Gott Nytt År! 

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 18 januari 2010, 

klockan 14.00 – ca 16.30 i rum Markelius.  

Rådet har förmöte 13.30-14.00.  

 


